
Krobia, dnia  7 maja 2007 r. 
 
                               

P R O T O K Ó Ł    Nr   VIII/2007 
  
                  z   VIII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  
                  w dniu 30 kwietnia 2007 r. w sali ZSOiZ w Krobi       
=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :   14.00 
                    godzina zakończenia :   17.30 
                     Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 15.  
                 Ponadto w sesji uczestniczyli : 
              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 
                    2.   Kwiatkowska Maria        - skarbnik Gminy Krobia. 
                    3.   Andrzejewska Teresa      - radca prawny.              
                    4.   Sołtysi gminy Krobia.                  
                    5.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                  
                  
                 Porządek obrad sesji : 
              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z VII sesji.   

      4.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  
5.   Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

      8.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
            a)  udzielenia absolutorium Burmistrzowi Krobi z wykonania budżetu Gminy Krobia za 

2006 rok,  
            b) zmiany uchwały Nr II/4/2006 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 grudnia 2006 r.                 

w sprawie powołania stałych Komisji Rady, 
      c)  wyrażenia zgody na przekazanie na rzecz ENEA S.A. w Kościanie umową 

darowizny oświetlenia ulicznego w m. Niepart, działka nr 121,   
            d) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru  przy 

rozjeździe zachodniej  obwodnicy miasta Krobia i ulicy Poznańskiej,  
e) wyrażenia zgody na zbycie gruntów w Krobi, 
f) wyrażenia zgody na zbycie gruntów w Krobi, 
g) zmian budżetu i zmian w budżecie na 2007 rok, 

            h)   powołania Sekretarza Gminy Krobia. 
  9.  Wolne głosy i wnioski. 
 10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.      

     11.  Zakończenie.   
 
 Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Knebel. 
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Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.        
Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 13 radnych, wobec czego 
sesja jest prawomocna do podejmowania obrad i uchwał (nieobecni: Ireneusz Jóźwiak, 
Zdzisław Nowacki). 

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 
      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
      Przewodniczący Rady – zgodnie z ustaleniami z 20 kwietnia br. wnoszę o uzupełnienie 

porządku obrad sesji o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  powołania Sekretarza 
Gminy Krobia, jako pkt. 8h. 

      Pierwotny porządek obrad sesji stanowi załącznik do protokołu.  
      W/w zmianę przyjęto jednogłośnie, głosowało 13 radnych.  
      Porządek obrad sesji po zmianach przyjęto jednogłośnie, głosowało 13 radnych. 
     Ad. 3  Przyjęcie protokołu z VII sesji.  
     Protokół przyjęto jednogłośnie,  głosowało 13 radnych. 
     Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  
     W związku z tym, że nie zgłoszono żadnych interpelacji na poprzedniej sesji, odpowiedzi 

nie udzielano.  
    Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 
      M. Duda –  moje pytanie dotyczy kwestii, która wynikła w związku z wizytą tzw. trójek 

Giertychowskich w szkołach. Sprawa związana jest z bezpieczną drogą do szkoły na 
odcinku             ul. Ogród Ludowy, od boiska do terenu szkoły. Rodzice i dzieci wskazują 
na brak chodnika, nie ma miejsca na przejście. Proszę p. Burmistrza o zwrócenie uwagi na 
tą sprawę.  

      K. Perdon – proszę o przedstawienie aktualnej sytuacji stanu dróg po okresie zimowym.  
Jaki jest harmonogram remontów dróg? 

      Na salę obrad przybył radny Z. Nowacki.  
      A. Knebel – jakie poczyniono starania odnośnie uzupełnienia oświetlenia ulicznego w 

gminie,             o które zwracali się radni oraz sołtysi? 
Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   
w okresie międzysesyjnym.  
23,26,30.03., 10.04. – posiedzenia Komisji Rewizyjnej; kontrola wykonania budżetu za 
2006 r., z wnioskiem o udzielenie absolutorium. Stosowne dokumenty przekazałem do 
oddziału RIO              w Lesznie w dniu 11.04.2007 r. 
 2.04. – posiedzenie wspólne komisji Rady; analiza wykonania budżetu za 2006 rok, 
sprawozdanie z działalności Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości Powiatu 
Gostyńskiego. (p.Aneta Karkosz) 
20.04. – spotkanie radnych – Burmistrz zaprezentował kandydata na stanowisko sekretarza 
Gminy p. Jakuba Andrzejewskiego; sprawozdanie z działalności Samorządowego 
Funduszu Poręczeń Kredytowych w Gostyniu. (p. Krzysztof Marzec)  
27,30.04. – posiedzenie Komisji Budżetu; opinia o projekcie uchwały na dzisiejszą sesję. 
Ponadto :  
12.04. – uczestniczyłem w spotkaniu organizacyjnym powołania Stowarzyszenia 
miłośników aktywnego wypoczynku. 
13.04. – wspólnie z Burmistrzem uczestniczyliśmy w spotkaniu dot. organizacji obchodów             
35-lecia Zespołu Biskupiańskiego z Domachowa.(Sułkowice) 
26.04. – wspólnie z Burmistrzem przyjęliśmy delegację młodzieży szkolnej z Niemiec, 
która               w ramach współpracy z Liceum Krobskim odwiedziła naszą Gminę.  
 
Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  



Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, załącznik nr 1 do protokołu.  
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Na salę obrad przybył radny I. Jóźwiak.  
Przewodniczący Rady – proszę o informowaniu Rady o planowanych spotkaniach                      
z sołtysami. Czy w ramach zmian reorganizacyjnych oddziały przedszkolne w Żychlewie              
i Potarzycy będą przeniesione do Krobi? 
V-ce Starosta Powiatu Gostyńskiego Janusz Sikora przedstawił sprawę funkcjonowania 
karetki pogotowia w Krobi : 
W roku 2006 były zapewnienia Wojewody aby jedna karetka funkcjonowała w  Krobi,                        
a jedna w Gostyniu. Po analizie sytuacji ratownictwa  medycznego okazało się, że od 
stycznia 2007 r. te dwie karetki będą stacjonować w Gostyniu. W dniu 2 lutego br. 
zwróciłem się do  Wojewody o wyjaśnienie tej sprawy i przedstawienia dalszych planów 
ratownictwa medycznego na terenie naszego powiatu. Uzyskałem informację, że w 2006 r. 
karetki stacjonowały w Krobi               i Gostyniu, w 2007 r. dwie w Gostyniu, natomiast 
na lata 2008-2010 planowana jest karetka             w Krobi i Gostyniu, a od 2009 r. jedna w 
Borku Wlkp. Podjęto decyzję, że karetka w Krobi będzie funkcjonować tylko do 30 
kwietnia. Senator Wilczak złożył także oświadczenie na posiedzeniu Senatu o 
zabezpieczanie trzeciej karetki  w Krobi.  Również Powiat zwrócił się do Wojewody 
Wielkopolskiego o zagwarantowanie środków  i rozpatrzenie możliwości zabezpieczenia  
trzeciej karetki. Od 1 stycznia za ratownictwo medyczne odpowiedzialnym jest Wojewoda, 
który ustala ile karetek i na jakim terenie będą funkcjonować. Powinniśmy wspólnie 
kierować pisma  o sfinansowanie tej trzeciej karetki.  
K. Perdon – zrozumiałem, że od 1 maja karetka w Krobi przestanie funkcjonować. 
A. Miałkowski – rzeczywiście w tym wszystkim brakuje logiki. Proponuję aby Rada                  
w Krobi wystąpiła do Wojewody, oczywiście do wiadomości Powiatu, ze zdecydowanym 
stanowiskiem w tej sprawie.  To co pan nam dzisiaj przedstawił, to jest to obraz opłakany.  
J. Sikora – uważam, że takie stanowisko należy wspólnie wystosować. 
K. Perdon – dodatkowym argumentem jest fakt, że rok temu przygotowane zostało miejsce 
aby karetka w Krobi mogła stacjonować. 
J. Sikora – przedstawiłem w pismach, że Gmina Krobia poczyniła starania, także finansowe 
aby ta karetka mogła funkcjonować w Krobi. 
J. Bujakiewicz -  na posiedzeniu wspólnym komisji postawiłem wniosek o przygotowanie 
stanowiska Rady na dzisiejszą sesję w tej sprawie. Nie jest to nic nowego, i nie zostało 
takie stanowisko przygotowane. Zgodnie ze Statutem Gminy Rada przygotowuje 
stanowisko, jako jeden z elementów swojej działalności. Stanowisko takie można Rada 
przyjąć tylko na sesji.  
J. Sikora – p. Burmistrz otrzymał dokumenty dot. tej sprawy i deklarował przygotowanie 
stanowiska. 
Burmistrz –  uchwałę intencyjną dot. tego stanowiska należałoby przygotować w celu 
przyjęcia przez Radę.  
 

      Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
      a) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Krobi z wykonania budżetu Gminy Krobia 

za  2006 rok.  
     Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały.  
      1. przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2006 rok.  

   Burmistrz – budżet za 2007 rok będzie pierwszym, za który będę czuł się   
odpowiedzialnym,  i który uznam za realizowany przeze mnie. Trudno mi się utożsamiać 
ze sprawozdaniem za 2006 rok. Nie byłem realizatorem budżetu, dlatego nie czuję się na 
siłach, aby go analizować             i przybliżać. Dla mnie jest to przede wszystkim źródło 



informacji, a nie element przeze mnie realizowany.  Dlatego ograniczę  się  do  pewnych  
podstawowych  danych  finansowych.    

   Planowany budżet Gminy Krobia, przyjęty uchwałą 29 grudnia 2005 r. wynosił 
20.869.776 zł po stronie dochodów. W ciągu roku uwzględniając wszystkie zmiany, jakie 
miały miejsce,  

- 4 - 
   plan dochodów wyniósł 23.458.104 zł. Pierwotny plan przyjętych wydatków wynosił 

22.433.372 zł, a po zmianach 25.290.372 zł. Deficyt budżetowy, który w roku był 
spowodowany w Gminie Krobia większymi wydatkami w stosunku do dochodów, został 
pokryty z obligacji, emitowanych przez Gminę.   

   Przewodniczący Rady – na posiedzeniu wspólnym komisji w dniu 2 kwietnia 2007 r.     
analizowano sprawozdanie, na część pytań odpowiedzi udzielono, na pozostałe udzielone 
miały być na dzisiejszej sesji.  

   Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
     2. opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Krobia za rok 2006 – Uchwała Nr SO-
20/12/S/2007/Ln Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z 
dnia 16 kwietnia 2007 r.                  w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu  z 
wykonania budżetu Gminy Krobia za rok 2006. W/w uchwałę odczytała skarbnik M. 
Kwiatkowska. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

     3. opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi o wykonaniu budżetu Gminy Krobia 
za 2006 rok oraz wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi za 2006 rok. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Bujakiewicz przedstawił w/w opinię, która 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu oraz wniosek o udzielenie absolutorium, stanowiący 
załącznik nr 5 do protokołu.  

4. opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniesionym wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi – Uchwała Nr SO-20/10/A/2007/Ln Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 18 kwietnia 2007 r.                  
w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi               
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Krobi z tytułu wykonania budżetu                
za rok 2006. W/w uchwałę odczytał przewodniczący Rady. Uchwała stanowi załącznik                
nr 6 do protokołu.  

5. dyskusja : 
   Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem – Komisja Budżetu analizowała wykonanie 

budżetu Gminy Krobia za 2006 rok.  Biorąc pod uwagę zaistniałą sytuację, że kto inny 
budżet wykonywał, a kto inny składał sprawozdanie z jego wykonania, opiniuje 
jednogłośnie pozytywnie.  

   I. Jóźwiak – na posiedzeniu wspólnym komisji w dniu 2 kwietnia br. zadałem kilka 
pytań. Czy będą udzielone odpowiedzi na te pytania? Nie ma obecnego na sesji dyrektora 
Ośrodka Kultury, bo zainteresowały mnie dochody z działalności filmowej, które 
wynoszą 45 tys. zł,            a koszty 35 tys. zł. Co składa się na te koszty? 

   Burmistrz -  na część pytań udzielono odpowiedzi na posiedzeniu Komisji, a na pozostałe 
odpowie p. Skarbnik.  

   Skarbnik – wg informacji dyrektora Zespołu Szkół w Krobi naprawa uszkodzonego 
dachu realizowana była jako roboty awaryjne.                          

   Wykonano dokumentację na przeglądy techniczne budynku filii szkoły w Chwałkowie. 
   Opłata za energię – ENEA obciążyła Gminę za nie podłączenie do sieci kanalizacji 

sanitarnej.  
   Odnośnie nie wykorzystanych środków na świadczenia rodzinne, nie było możliwości 

dokładnego oszacowania wielkości wydatkowanych środków. 



   Przewodniczący Rady – było pytanie kierowane do dyrektora GOK, który nie jest dzisiaj 
obecny. 

   Burmistrz – dyrektor GOK zwolnił się z obecności na dzisiejszej sesji. Zapewniam, że na 
pytania dot. GOK i Biblioteki w zakresie czytelnictwa zostaną udzielone odpowiedzi               
w terminie późniejszym.  

   I. Jóźwiak – również pytałem o ilość występów sekcji. 
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   Burmistrz -  zgodnie z ustawą o prowadzeniu i organizowaniu działalności kulturalnej 

GOK ma odrębną osobowość prawną i otrzymuje od Gminy dotację na swoją działalność.  
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Kultury zostanie przedstawione.  

 6. głosowanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielnie absolutorium Burmistrzowi Krobi 
za 2006 rok.    

      Uchwałę Nr VIII/32/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 kwietnia 2007 r.                              
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Krobi z wykonania budżetu Gminy 
Krobia za  2006 rok, przyjęto jednogłośnie,  głosowało 15 radnych.   

      b)  zmiany uchwały Nr II/4/2006 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 grudnia 2006 r.                 
w sprawie powołania stałych Komisji Rady, 

      Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały.  
      Uchwałę Nr VIII/33/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia30 kwietnia  2007 r. w sprawie 

zmiany uchwały Nr II/4/2006 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 grudnia 2006 r.  w sprawie 
powołania stałych Komisji Rady, przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 radnych.   
c)  wyrażenia zgody na przekazanie na rzecz ENEA S.A. w Kościanie umową 
darowizny oświetlenia ulicznego w m. Niepart, działka nr 121.  
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały.  
Burmistrz – jest to uchwała porządkująca. Gmina jest właścicielem obiektu, którego była 
wykonawcą. ENEA wystąpiła o przejęcie tego odcinka - oświetlania ulicznego.                               
Po przejęciu wszystkie sprawy dot. konserwacji i bieżącego utrzymania należeć będą do 
właściciela.  
K. Perdon – kto zapłaci za prąd eksploatowanych lamp w okresie, kiedy nie powinny być 
włączone?  
Burmistrz – na początku grudnia skorygowano czasookresy włączania lamp.                                
Za eksploatowany prąd obciążana jest Gmina. 
Uchwałę Nr VIII/34/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 kwietnia 2007 r. w sprawie  
wyrażenia zgody na przekazanie na rzecz ENEA S.A. w Kościanie umową darowizny 
oświetlenia ulicznego w m. Niepart, działka nr 121, przyjęto większością głosów: 9 za,               
6 wstrzymujących (L. Bem, M. Duda, R. Danek, Ł. Kubiak, K. Perdon, Z. Polowczyk), 
głosowało 15 radnych.      

      d)  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru  
przy rozjeździe zachodniej  obwodnicy miasta Krobia i ulicy Poznańskiej. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie. 
  Burmistrz – procedura w sprawie uchwalenia tej części planu została rozpoczęta w roku 
poprzednim. Teren ten znajduje się przy zjeździe z zachodniej obwodnicy czyli jadąc                       
od Gostynia po lewej stronie za torami. Gmina jest właścicielem części gruntu w tym 
obszarze, wobec czego podjęcie uchwały jest zasadne.  
Uchwałę Nr VIII/35/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 kwietnia 2007 r. w sprawie  
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru  przy 
rozjeździe zachodniej  obwodnicy miasta Krobia i ulicy Poznańskiej, przyjęto 
jednogłośnie,  głosowało            15 radnych.     
Przerwa. 



e)  wyrażenia zgody na zbycie gruntów w Krobi. 
  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały (dot. działki nr 1454/3) i uzasadnienie.    
A. Knebel -  cena za 1m2 wynosi 26,20zł.  
E. Dopierała – cena, która obowiązuje na rynku lokalnym za 1 m2 działki wynosi ok. 40 zł. 
Na poprzedniej sesji  ustaliliśmy kwotę  na zbycie gruntów przy cenie 78,45 zł/1m2. 
Proponuję aby podnieść cenę do 40 tys. zł, zaznaczam, że działka położona jest w dobrym 
punkcie i cieszy się dużym zainteresowaniem. 
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Zgłoszony wniosek przegłosowano jednogłośnie, głosowało 15 radnych.  
Uchwałę Nr VIII/36/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 kwietnia 2007 r. w sprawie  
wyrażenia zgody na zbycie gruntów w Krobi, przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 radnych.      

      f)  wyrażenia zgody na zbycie gruntów w Krobi. 
  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały (dot. działki nr 1309/5) i uzasadnienie .    
  L. Bem – nie zwiększałbym ceny za tą działkę, ponieważ nie jest to ciekawy teren.  
Uchwałę Nr VIII/37/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 kwietnia 2007 r. w sprawie  
wyrażenia zgody na zbycie gruntów w Krobi przyjęto jednogłośnie, głosowało                          
15 radnych.  

      g)  zmian budżetu i zmian w budżecie na 2007 rok. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 
Skarbnik – w § 4 deficyt jest prawidłowy, natomiast w zał. nr 6 przychody ogółem zapisano 
3.285.429 zł, a powinna być kwota 3.382.729 zł oraz w punkcie dot.  „papiery 
wartościowe(obligacje)” zapisano 1.587.500 zł, a powinno być 1.684.800 zł. 
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem – po przeanalizowaniu powyższych zmian 
Komisja opiniuje pozytywnie jednogłośnie projekt uchwały.  
J. Bujakiewicz – w § 3 pkt. 1 powinien być zapis „ Z wydatków, o których mowa w § 1                
ust. 4”.  
Burmistrz –  po § 3 nie powinno być zapisu określającego punkt 1. Część tych zmian dot. 
dochodów budżetowych. Natomiast zmiany wydatków dotyczą zwiększenia deficytu 
budżetowego  z przeznaczeniem na sfinansowanie, zapewnienie środków w budżecie 
Gminy na budowę trzech  boisk wielofunkcyjnych  na terenach Zespołów Szkół w naszej 
Gminie. Zmiany wydatków dot. także budowy sali gimnastycznej w Starej Krobi, poprzez 
zmniejszenie planu wydatków o 110 tys. zł z przeznaczeniem na zmniejszenie deficytu. 
Wszelkie działania mające charakter inwestycyjny w budynkach gminnych wymagają 
uzyskania odpowiednich uzgodnień                 i pozwoleń oraz muszą mieć pokrycie w 
budżecie.     
Zgłoszone poprawki przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 radnych.  
Uchwałę Nr VIII/38/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 kwietnia  2007 r. w sprawie  
zmian budżetu i zmian w budżecie na 2007 rok, przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 
radnych.  

      h)  powołania Sekretarza Gminy Krobia. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie. 
Burmistrz – pan Jakub Andrzejewski  nie mógł być obecny na dzisiejszej sesji. Spotkanie                 
z Radą odbyło się wcześniej. Pozwolę sobie odczytać tekst listu od p. Andrzejewskiego 
skierowanego na moje ręce z prośbą o przedstawianie go na dzisiejszej sesji. List stanowi 
załącznik  nr 7 do protokołu.  
Proponuję kandydaturę p. Andrzejwskiego na stanowisko sekretarza. Mam nadzieję, że 
spełni oczekiwania. Jest to stanowisko, które ma charakter szczególny, dlatego, że  w 
założeniach ustrojowych stanowisko sekretarza jest tym, które powinno pozwalać 
bezboleśnie wdrożyć się każdemu nowo wybranemu burmistrzowi, czy również radnym, w 
nabraniu doświadczenia              i wiedzy na temat funkcjonowania samorządu. Jest takim 



elementem trwałości funkcjonowania urzędu.  Mam nadzieję, że w takiej roli właśnie p. 
Andrzjewski się sprawdzi, jako kierownik bieżącej pracy urzędu . Takie oczekiwania w 
stosunku do p. Andrzejwskiego mam i  z tego będą konsekwentnie go rozliczał.  
Przewodniczący Rady – prezentacja kandydata odbyła się w dniu 20 kwietnia br.  
Uchwałę Nr VIII/39/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 kwietnia 2007 r. w sprawie  
powołania Sekretarza Gminy Krobia, przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 radnych.  

      Ad. 9   Wolne głosy i wnioski. 
  K. Perdon – w związku z przesłaną informacją do organizatorów wypoczynku letniego 
informuję,  że  10 maja  upływa   termin  składania   wniosków  o  dofinansowanie  takich   
form  
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  wypoczynku. Komisja z p. Burmistrzem spotka się w celu dokonania analizy 
dotychczasowych zasad, aby przedstawić propozycje p. Burmistrzowi.   

  Reorganizacja oświaty odbyła się w dość napiętej atmosferze, proszę p. Burmistrza                          
o przygotowanie analizy aktualnych arkuszy organizacyjnych jednostek oświatowych 
naszej Gminy. Przybliży to obraz zatrudnienia nauczycieli, ilości godzin oraz kto odchodzi 
na emeryturę.  

  Sołtys wsi Chwałkowo –  mówił p. Burmistrz w swoim sprawozdaniu o spotkaniu z firmą                  
Eko-Efekt nt. eternitu. Proszę o kilka słów więcej na ten temat, ponieważ rolnicy 
zainteresowani są tym tematem. Jak wygląda sprawa z kontenerami na śmieci przy Domach 
Kultury                            i świetlicach wiejskich? 

  I. Jóźwiak – na terenie gminy jest kilkanaście gazonów, które uważam, że powinny być 
zagospodarowane. Uważam, że firmy odbierające odpady powinny zająć się sprzątaniem 
rozjechanych kotów i psów. Planowane jest posiedzenie Komisji Rolnictwa i Spraw 
Społecznych, na którym omawiane będą sprawy związane z  utrzymaniem czystości i 
porządku w gminie. Jeśli członkowie Komisji mają jakieś propozycje w tym zakresie, to 
proszę o ich przedstawienie.  

  Chciałem nawiązać do przedstawionego wykonania budżetu za 2006 rok.  Zauważyłem, że                  
w sąsiednich Gminach Rady podejmowały uchwały dot. zasad procedur umorzeń podatków 
lokalnych. Corocznie Komisja Rewizyjna analizuje te umorzenia i wskazuje, że są one 
niejednokrotnie niezrozumiałe. Taka uchwała pomogłaby zrozumieć nam i innym, 
zasadność             i celowość  umorzeń podatków, aby nie było niejasności na sesji 
budżetowej.  

  Zwracam się do członków Komisji w związku z tym, że będą omawiane na posiedzeniu 
sprawy dot. bezpieczeństwa, o ewentualne propozycje w zakresie tego tematu.  

  J. Bujakiewicz – w sprawozdaniu z działalności międzysesyjnej przekazał pan informację              
o odbytym w dniu 26 marca spotkaniu z sołtysami dot. spraw bieżących i współdziałania              
z Urzędem. Proszę aby p. Burmistrz przekazał przy najbliższym spotkaniu z Radą, jeśli pan 
uzna może  pisemnie, informację radnym z rezultatów takiego spotkania. Być może w ten 
sposób  unikniemy zbędnego składania zapytań i interpelacji, i nie będziemy ich powtarzać 
w stosunku do pana, jeżeli takowe problemy zostały omówione na spotkaniach z sołtysami.    
Ad. 10  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : również uważam, że dla bezpieczeństwa dzieci chodnik przy ul. Ogród Ludowy 
byłby zasadny. Konieczne będzie oszacowanie kosztów wykonania chodnika i taką 
propozycję w najbliższym czasie postaram się przedstawić, jeśli realizacja budżetu na to 
pozwoli. Zadanie to mogłoby być realizowane przez grupę remontową Urzędu.   
W kwestii napraw ulic gminnych, to rozstrzygnięty został przetarg i rozpoczęto prace na               
ul. Kopernika i ulicach przyległych.  Bezpośredni nadzór nad realizacją zadania prowadzi                           
p. Szwarczyński, który ustala harmonogram realizacji prac. Jednak mam wątpliwości co do 



kolejnego naprawiania ul. Ponieckiej w Pudliszkach ze względu na bardzo duże jej 
zniszczenie. Przewidywana jest naprawa kompleksowa tej ulicy od podstaw.   
Przekazano do ENEA wszystkie potrzeby zgłoszone przez sołectwa. ENEA przygotowuje 
opracowanie kosztów w celu zawarcia umowy w zakresie dodatkowego oświetlenia 
ulicznego. Dodatkowymi elementami, które też będą poddane analizie będzie oświetlenie 
niektórych zabytków w naszej Gminie tj. kościoły Św. Mikołaja, Św. Idziego w Krobi i w 
Domachowie. Oświetlenie tych obiektów poprawiłoby walory estetyczne.  
Oddziały przedszkolne w Potarzycy i Żychlewie wymagają remontów i relatywnie są 
kosztowne, ze względu na małą liczbę dzieci. Jest kwestia jak rodzice tych dzieci 
podchodzą do sprawy dalszego istnienia tych oddziałów. Podjęliśmy próbę znalezienia 
środków finansowych na dalsze funkcjonowanie tych oddziałów. Niestety nasz  wniosek 
został rozpatrzony negatywnie.  Ostateczny głos w sprawie dalszego ich funkcjonowania 
będą mieli rodzice. 
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W miesiącu maju konieczna jest analiza opłat za korzystanie z przedszkola.   
Aktualnie Gmina nie ma opracowanego programu usuwania  eternitu. Firma Eko-Efekt 
przedstawiła swoją ofertę dla Powiatu i Gmin.  Czy będą na to środki zewnętrze, unijne?   
Zawsze można składać wnioski, jeśli będą takie możliwości. Problemem może być nie 
ujęcie jakiś obiektów  w tym planie i wtedy nie będzie możliwości uzyskania 
dofinansowania. 
Odnośnie pojemników na śmieci przy świetlicach wiejskich, dokonany zostanie wybór 
firmy, która będzie te odpady odbierać, za które Gmina będzie płacić. 
W kwestii zbierania zwierząt odpowiem na następnej sesji, jakie możliwości w tym 
zakresie         ma  Gmina. 
Odnośnie zasad procedur umorzeń podatkowych, leży to w gestii burmistrza, jako organu 
wykonawczego Gminy. Należałoby  zorientować się pod kątem prawnym, jaki zakres                       
i charakter miałaby taka uchwała Rady. Trwają prace nad zmianą w tym zakresie. Jest 
nawet pomysł, aby Komisja Rewizyjna opiniowała wnioski o umorzenia.  
Planuję wprowadzić cykliczny charakter spotkań z sołtysami naszej Gminy, które miałyby 
charakter roboczy. Od 1 maja będzie wyznaczony pracownik Urzędu, który będzie 
zajmował się kontaktami z sołtysami. Spotkania takie będą miały charakter otwarty i 
każdy będzie mógł w nich uczestniczyć. Myślę, że dodatkowe sprawozdania z tych 
spotkań będą nie potrzebne, ponieważ będą one protokołowane. 

      Sołtys wsi Pudliszki – kiedy będzie otwarta droga do Rokosowa? 
M. Waluś – w budżecie Powiatu zagwarantowano środki w kwocie 140 tys. zł na remont 
tej drogi. 
Burmistrz – wg deklaracji dyr. PZD  G.Mayera nie będzie odkładana naprawa tej drogi. 
K. Perdon -  prośba do radnych powiatowych o zwrócenie uwagi na określanie tonażu 
pojazdów poruszających się tą drogą. Może okazać się po jakiś czasie, że droga ta 
ponownie będzie nie przejezdna.   Uważam, że ograniczony powinien być ruch 
samochodów ciężarowych. 
I. Jóźwiak – bierzemy udział w programie PUP „Bezpieczna droga”. Ile to kosztuje gminę 
dodatkowo? 
M. Duda – czy można uzyskać informacje nt. pełnomocnika ds. rozwiązywania 
problemów alkoholowych. 
Burmistrz – odnośnie działań podejmowanych z PUP przedstawiona zostanie informacja. 
Na umowę zlecenia zatrudniona zostanie od 1maja br. p. Anna Marciniak, która będzie 
pełnić funkcję pełnomocnika ds. rozwiązywania problemów alkoholowych. 



Powiat określił następujące kategorie dróg : podstawowe - finansowane ze środków 
powiatowych, druga kategoria finansowane przez Gminy i Powiat oraz trzecia, których 
naprawa uzależniona jest od włączenia się Gmin we współfinansowanie.                                                                                                                                                                   
Przewodniczący Rady – przy budżecie rozmawialiśmy aby roboty na ciekach realizować  
sprzętem, co przyniesie bardziej trwały efekt, czy to się planuje? 
Burmistrz – w ramach robót publicznych zatrudniono 10 osób na wykonywanie robót na 
drogach powiatowych na terenie Gminy Krobia, finansowanych z funduszy PUP. 
Przewodniczący Rady – na odcinku Janiszewo – Poniec dokonywana jest już wycinka 
krzewów, a jest to także teren Powiatu Gostyńskiego. Czy będą podobne prace 
prowadzone na drogach powiatowych na terenie naszej gminy.  
W kwestii przedstawionej sprawy karetki pogotowia zgłaszam wniosek, aby przekazać                  
p. Burmistrzowi upoważnienie do wystosowania do Wojewody Wielkopolskiego 
stanowiska  w tej sprawie. 
Zgłoszony wniosek przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 radnych.  
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Ad. 11 Zakończenie obrad i sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej Knebel : dziękuję wszystkim za przybycie i 
zamykam  VIII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
 
 
           Protokółowała :                                                      

                 Aurelia Sikorska              


